
 

Rinkeby-Kista stadsdelsnämnd Sammanträdesprotokoll 
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nr 3/2019 
 

 

 

Sammanträde torsdagen den 7 mars 2019 kl. 17.30 – 20.00   
Plats: Rinkebyskolan, Rinkebystråket 53, Rinkeby 

 
 
Ledamöter 

 
Ersättare 

  

Benjamin Dousa (M), ordförande 

Elvir Kazinic (S), vice ordförande 

Aleks Sakala (M)  

Tatjana Kovacic (M) 

Kerstin Thufvesson (M) 

Asi Rebbati (L)  

Martin Michel (MP)          

Kyllikki Iroegbu (S) 

Niklas Thorén (V)  

Ahmed Sharaf Abdi (V) 

Gustaf Holmström (SD) 

Mauritz Jokela (M) 

Basit Choudhury (M)   

Jean-Robert Nino (M)  

Helena Orrevad (MP) 

Zia Lodin (S) §§1-2, 4-12            

Helene Wildner (V)  

  

  

 

 

  

    

    
Tjänstgörande ersättare 

Ismail Ertürk (C) för Banar Sabet (C), Omar Ahmed (S) för Kerstin Aggefors (S) §§ 1-

2, 4-12, Zia Lodin (S) för Kerstin Aggefors (S) §§ 3, 13-34  

Omar Ahmed (S) § 3 jäv 

 Tjänstgörande ersättare 
 

    
Tjänstemän  Tjänstemän 
Slutet sammanträde 

§§ 1-12: Stadsdelsdirektör Ulla Thorslund, avdelningschef Ulrika Axelsson 

nämndsekreterare Josephine Lindström.                                                         
 

Öppet sammanträde §§ 13-34: Stadsdelsdirektör Ulla Thorslund, administrativ chef 

Johan Hernman, avdelningschef Susanne Tengberg, avdelningschef Ulrika Axelsson, 

avdelningschef Ingrid Brännström, avdelningschef Kim Lagerquist, tf enhetschef 

Ulrika Lindberg och nämndsekreterare Josephine Lindström. 

 Stadsdelsdirektör Olle Johnselius, Verner Stadthagen, Ulrica Axelsson, Gunilla 

Davidsson, Kerstin Alnervik, Susanne Tengberg 

 
Personalföreträdare  

Öppet sammanträde §§ 13-34: Ritta Eddib (Kommunal), Nadja Gürsoy (SACO) och 

Ata Hosseini (Vision). 

 Personalföreträdare 

 
Justerare och dag för justering  

 Annica Wahlter, SKTF, Riitta Eddib, Kommunal, Claes Palm, SACO, Anders 

Bengtsson, Lärarförbundet 

Ordförande Benjamin Dousa (M) och vice ordförande Elvir Kazinic (S) den 12 mars 

2019 klockan 08.30. 
 Utses att justera  

 

 

  

Sekreterare                              Ordförande                        Vice ordförande   

    
                                                                                 
                                                                                           

                                                                                            Paragrafer 1-34 antal blad 49 
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Protokoll fört vid Rinkeby-Kista stadsdelsnämnds sammanträde 
torsdagen den 7 mars 2019 

Omedelbart justerade beslut 
  

Tid: Klockan 20:00  

 

Plats: Rinkebyskolan, Rinkebystråket 53, Rinkeby 

 
   
 

Närvarande: 

Se sida 1 

 

§§ 5, 6, 8, 15 och 22.  

 

Justerat den 7 mars 2019 

 

 

 

Ordföranden Benjamin Dousa (M) 
 
 
 

Vice ordföranden Elvir Kazinic (S) 
  
 
 

 

 Sekreterare 

   

   

   Paragrafnr      Antal blad  
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§ 1  
Val av justerare och godkännande av dagordning 
 
Beslut 
Ordföranden Benjamin Dousa (M) och vice ordföranden Elvir Kazinic (S) fick i 

uppdrag att justera dagens protokoll. Justeringen äger rum den 12 mars 2019 

klockan 08.30.  

 

Dagordningen godkändes med följande ändringar:  

 

Extra ärende 5 a Anmälan av beslut från Inspektionen för vård och omsorg 

(IVO) i enskilt ärende  

Extra ärende 15 a. Månadsrapport februari 2019  

Ärende 23 utgår. 

 

 

 

 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 



 

Rinkeby-Kista stadsdelsnämnd Sammanträdesprotokoll 

7 mars 2019 
 

Sida 4 

 

 

Justerarnas signaturer  Utdragsbestyrkande 

§ 2 
Anmälan av föregående protokoll 
 
Beslut 
Anmälan läggs till handlingarna.  

 

Ärendet 
Anmäldes att protokollet från stadsdelsnämndens sammanträde den  

31 januari 2019 justerats den 7 februari 2019.  
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§ 3 
Överflyttning av vårdnad till särskilt förordnad vårdnadshavare 
enligt 6 kap 8 a § föräldrabalken (FB) 
 

Ärendet behandlades under den slutna delen av sammanträdet och 

protokollsutdraget publiceras inte på grund av sekretess. 

Dnr 6.-616-2018 
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§ 4 
Överflyttning av vårdnad till särskilt förordnad vårdnadshavare 
enligt 6 kap 8 a § föräldrabalken (FB) 
 

Ärendet behandlades under den slutna delen av sammanträdet och 

protokollsutdraget publiceras inte på grund av sekretess. 

Dnr 6.-068-2018 
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§ 5  
Redogörelse till Inspektionen för vård och omsorg (IVO) i enskilt 
ärende 
 

Ärendet behandlades under den slutna delen av sammanträdet och 

protokollsutdraget publiceras inte på grund av sekretess. 

Dnr 1.4.-021-2019 
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§ 5 a 
Anmälan av beslut från Inspektionen för vård och omsorg (IVO) i 
enskilt ärende  
 

Ärendet behandlades under den slutna delen av sammanträdet och 

protokollsutdraget publiceras inte på grund av sekretess. 

Dnr 1.2.3-178-2018 

 

  



 

Rinkeby-Kista stadsdelsnämnd Sammanträdesprotokoll 

7 mars 2019 
 

Sida 9 

 

 

Justerarnas signaturer  Utdragsbestyrkande 

 
§ 6 
Yttrande till Inspektionen för vård och omsorg (IVO) 

 

Ärendet behandlades under den slutna delen av sammanträdet och 

protokollsutdraget publiceras inte på grund av sekretess. 

Dnr 1.2.3-178-2018 
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§ 7 
Beslut från Inspektionen för vård och omsorg (IVO) angående lex 
Sarah-utredning 

 

Ärendet behandlades under den slutna delen av sammanträdet och 

protokollsutdraget publiceras inte på grund av sekretess. 

Dnr 1.2.2.-446-2018 
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§ 8 
Lex Sarah-utredning och anmälan enligt 14 kap. 6-7 §§ 
socialtjänstlagen (SoL) 
 

Ärendet behandlades under den slutna delen av sammanträdet och 

protokollsutdraget publiceras inte på grund av sekretess. 

Dnr 1.2.2.-547-2018 
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§ 9 
Anmälan av beslut om begränsning av umgänget enligt 14 § 2 st.  
1 p. lag med särskilda bestämmelser om vård av unga (LVU) 

 

Ärendet behandlades under den slutna delen av sammanträdet och 

protokollsutdraget publiceras inte på grund av sekretess. 
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§ 10 
Anmälan av beslut om begränsning av umgänget enligt 14 § 2 st.  
1 p. lag med särskilda bestämmelser om vård av unga (LVU) 
 

Ärendet behandlades under den slutna delen av sammanträdet och 

protokollsutdraget publiceras inte på grund av sekretess. 
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§ 11   
      Anmälan av beslut om begränsning av umgänget enligt 14 § 2 st.  

1 p. lag med särskilda bestämmelser om vård av unga (LVU) 
 

Ärendet behandlades under den slutna delen av sammanträdet och 

protokollsutdraget publiceras inte på grund av sekretess. 
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§ 12 
Anmälan av sociala delegationens protokoll 
 

Beslut 
Anmälan läggs till handlingarna.  
 
Ärendet 
Anmälan av sociala delegationens protokoll från den 6 februari 2019,  

20 februari 2019, 28 februari 2019 och 6 mars 2019.  
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Ajournering 
Nämnden ajournerade sig från klockan 17:40 för allmänhetens frågestund. 

Sammanträdet återupptogs klockan 19.35.   
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§ 13 
Förvaltningens och nämndens information och frågor 

 

 

Stadsdelsdirektören Ulla Thorslund lämnade följande information till nämnden: 

 Broschyr för Rinkeby-Kista stadsdelsnämnd lämnades till 

förtroendevalda i nämnden för korrektur av kontaktuppgifter. 

 Kista ungdomsgård – bygget är försenat. 

 Lokal för HBTQ-verksamhet samt tjejverksamhet kommer öppnas senast 

i maj vid Jan Stenbecks Torg. 

 Ungdomshuset har öppnat för verksamhet igen. 

 Kvinnomässa kommer att hållas i Husbyträff kommande lördag.  

 Verksamhetsplanen i tryckt version lämnades till nämnden. 

 Det förekommer skadedjur i några av förvaltningens verksamheter.  
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   Frågor från nämnden 
 

   Inga frågor inkom från nämnden.  
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§ 14 
Inkomna medborgarförslag 
 

Förvaltningen rapporterade att inga medborgarförslag hade lämnats in inför 

dagens sammanträde. 
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§ 15 
Verksamhetsberättelse med bokslut för år 2018 för Rinkeby-Kista 
stadsdelsnämnd 
 
Beslut 
1. Verksamhetsberättelse med bokslut för år 2018 godkänns och överlämnas till 

kommunfullmäktige och revisorerna. 

2. Överföring av resultatenheternas samlade resultat till resultatfonden 

godkänns i enlighet med vad som redovisas i bilaga 2. 

3. Nämnden begär ombudgetering om 11,7 mnkr i enlighet med vad som 

redovisas i bilaga 3. 

4. Nämnden begär ombudgetering om 0,2 mnkr av medel för 

trygghetsskapande åtgärder för förskolegårdar som erhölls i samband med 

tertialrapport 2 2018. 

5. Stadsdelsnämnden beslutar nedskriva osäkra fordringar om 1 578 924 kr. 

6. Omedelbar justering. 

 
Ärendet 
Stadsdelsförvaltningen bedömer att kommunfullmäktiges fyra inriktningsmål 

har uppfyllts under året. 

 

1. Ett Stockholm som håller samman  

 

Förvaltningen bedömer att inriktningsmålet har uppnåtts under året, eftersom 

fem av de sju verksamhetsområdesmålen som är kopplade till inriktningsmålet 

har uppnåtts. Verksamhetsområdesmålet "Alla barn i Stockholm har goda och 

jämlika uppväxtvillkor" och "Stockholm är en stad med levande och trygga 

stadsdelar" har endast uppnåtts delvis. 

 

2. Ett klimatsmart Stockholm 

Förvaltningen bedömer att inriktningsmålet uppnåtts. Samtliga sex 

verksamhetsområdesmål har uppfyllts. 

3. Ett ekonomiskt hållbart Stockholm 

Förvaltningen bedömer att inriktningsmålet uppnåtts. Samtliga fem 

verksamhetsområdesmål har uppfyllts. 

 

4. Ett demokratiskt hållbart Stockholm 

 

Förvaltningen bedömer att inriktningsmålet har uppfyllts, eftersom sex av de åtta 

målen för verksamhetsområdet är uppfyllda. Verksamhetsområdesmålen 

”Stockholms stad är en bra arbetsgivare med goda arbetsvillkor” och 

”Stockholm är en stad där ingen behöver vara rädd för våld” är endast delvis 

uppfyllda. 
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Ärendets beredning  
Rinkeby-Kista stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande 

från den 11 februari 2019. 

Dnr 1.2.1.-033-2019 

 
Förslag till beslut  
Ordföranden Benjamin Dousa (M) föreslog att nämnden skulle besluta i enlighet 

med förvaltningens förslag.    

Beslutsgång 
Nämnden beslutade enligt förvaltningens förslag. 
 

Särskilt uttalande    

Särskilt uttalande avgavs av Benjamin Dousa (M), Asi Rebbati (L), Martin 

Michel (MP) och Ismail Ertürk (C) enligt följande: 

 

Vid läsning av ärendet framgår det att förvaltningen under verksamhetsåret med 

hög ambitionsnivå arbetat för att boende i Rinkeby-Kista stadsdelsområde ska 

ges god samhällsservice och stödinsatser utifrån behov.  

 

Ett angeläget utvecklingsområde vid rapportering av det arbete som utförts är att 

tydliggöra huruvida arbetssätt och processer bidrar till önskade resultat och 

måluppfyllelse för den aktuella målgruppen.  

 

För att stadsdelsnämnden ska kunna dra lärdom av det arbete som bedrivits och 

fatta informerade beslut om den framtida inriktningen behöver rapporteringen 

både uppmärksamma organisatoriska/strukturella förutsättningar, 

processer/genomfört arbete och resultat för klienter/medborgare.
1
  

 

Denna verksamhetsberättelse för 2018 fokuserar i högre grad på genomfört 

arbete, och i för liten utsträckning om önskvärda resultat uppnåtts för respektive 

målgrupp.  

 

Den grönblå majoriteten föreslår att förvaltningen inför framtida 

verksamhetsberättelser, och motsvarande avrapporteringar, tydliggör vilka 

resultat som uppnåtts för målgruppen/medborgarna genom att tydligare göra 

uppföljningar kopplade till enskilda målgrupper. 

                                                 
1
 Indikatorer är ett mått eller värde som ger en komprimerad information för att underlätta 

jämförande analyser (se beskrivning av olika typer av indikatorer nedan, från Socialstyrelsen): 

 strukturindikatorer – speglar förutsättningar (t ex om verksamheten arbetar på 
rekommenderat sätt)  

 processindikatorer – speglar vad som görs, när, var och hur (t ex andel klienter som fått det 
som rekommenderas) 

 resultatindikatorer – speglar resultat av insatser (t ex resultatet för klienter) 
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Särskilt uttalande    

Särskilt uttalande avgavs av Elvir Kazinic m.fl. (S) enligt följande: 

 

Verksamhetsberättelsen med bokslut för 2018 visar god måluppfyllelse i 

enlighet med den tidigare majoritetens målsättningar. 

 

Stort fokus har under året legat på bostadsbyggande, välfärdssatsningar för bl.a. 

barn och ungdomar, personalpolitik och trygghetsarbete där de förebyggande 

insatserna varit prioriterade. Arbetet för ett fossilfritt Stockholm år 2040 har 

stått högt på dagordningen. 

 

Det är glädjande att se att flertalet av verksamhetens mål bedöms som uppfyllda 

samt att flertalet av de aktiviteter som planerats har genomförts. Detta 

kombinerat med en god ekonomisk förvaltning visar att nämnden bedriver en 

ändamålsenlig verksamhet. 

 

Tack vare en god ekonomi har viktiga satsningar kunnat göras under föregående 

år. Det gäller särskilt flera aktiviteter som vänt sig till barn och ungdomar 

såsom feriearbete, kultursatsningar, mer resurser till skolorna för att öka 

andelen ungdomar som lämnar grundskolan med gymnasiebehörighet. 

Omfattande program för aktiviteter under loven och speciellt under sommaren 

för att erbjuda en meningsfull fritid för de många som stannar kvar i våra 

stadsdelar under loven. En ny parklek har öppnats i Rinkeby och aktiviteter på 

torgen i Akalla och Rinkeby är andra exempel.  

 

Inför sommaren 2018 sökte 1 549 ungdomar feriejobb och alla sökande blev 

erbjudna arbete. Under höstlovet var det 138 ungdomar som erbjöds feriearbete 

och 112 av dem anställdes. På jullovet erbjöds 79 ungdomar arbete. 

 

I Ungdomens Hus i Rinkeby har en verksamhet startats i samverkan med 

Jobbtorg Unga för att erbjuda insatser till de ungdomar mellan 16 och 29 år som 

varken studerar eller har arbete. 

 

Andelen vuxna som fått ekonomiskt bistånd i förhållande till hela befolkningen 

har minskat och uppgick till högst 5,15 procent mot 6 procent år 2017. Andelen 

vuxna med långvarigt ekonomiskt bistånd minskade och uppgick till högst 3,5 

procent mot 3,8 procent år 2017 av samtliga vuxna invånare. 

 

Trygghetsfrämjande åtgärder i våra stadsdelar har stått högt på agendan under 

hela året. Det har lett till att den upplevda tryggheten har ökat med 27 procent i 

stadsdelsområdet. Antalet fältarbetare har ökats. 

 

För samverkan med civilsamhället genom IOP har sju avtal kunnat tecknas. 
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Den borgerliga majoritetens nya inriktningsmål för staden speglar hur 

Stockholm nu frångår målet om att Stockholm ska vara en stad för alla. I stället 

ser man enbart till möjligheter för några få. När staden står inför tuffare 

ekonomiska tider är de borgerligas oansvariga skattesänkarpolitik inte vad 

staden behöver. Viktiga satsningar inom välfärd, jämställdhet och 

bostadsbyggande kommer att utebli. 

 

Den nya inriktningen tar sig uttryck i de nedskärningar som görs inom flera av 

stadens verksamheter såsom kultur- och fritidsverksamheten, stöd till personer 

med funktionsnedsättning och omsorgen av våra äldre. Ombildningar av 

hyresrätter till bostadsrätter kommer att leda till färre hyresrätter vilket spär på 

bostadsbristen i vår stad och ger inte fler bostäder vilket nu hävdas. Med en 

borgerlig majoritet ska de som behöver samhällets insatser allra mest betala för 

skattesänkningar för de som redan har. Vi vill fortsätta arbetet för att Stockholm 

ska vara en stad för alla. En stad som håller samman med höga ambitioner för 

social, ekologisk, ekonomisk och demokratisk hållbarhet. 
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§ 15 a 
Månadsrapport februari 2019  
 
Beslut 
Stadsdelsnämnden beslutar att godkänna månadsrapport februari 2019. 

 
Ärendet 
Förvaltningen prognostiserar en budget i balans efter åtgärder och 

resultatdispositioner. De åtgärder som beslutas i verksamhetsplanen följs. 

Djupare analyser och mer utförliga kommentarer återfinns i tertialrapporter och 

verksamhetsberättelse. 

 
Ärendets beredning  
Rinkeby-Kista stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande 

från den 7 mars 2019. 

Dnr 1.2.1.-101-2019 

 
Förslag till beslut  
Ordföranden Benjamin Dousa (M) föreslog att nämnden skulle besluta i enlighet 

med förvaltningens förslag.    

Beslutsgång 
Nämnden beslutade enligt förvaltningens förslag. 
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§ 16 
Låt oss gemensamt arbeta för att minska råttproblemet i våra 
stadsdelar! 
Svar på skrivelse av Elvir Kazinic m.fl. (S) 

 

Beslut 
Skrivelsen besvaras med förvaltningens tjänsteutlåtande. 

 
Ärendet 
Elvir Kazinic m.fl. (S) har i en skrivelse framfört att Järva har ökande problem 

med råttor. Skribenten vill se ett utökat samarbete kring frågan och uppmanar 

förvaltningen att ta ett sammanhållande ansvar för att genomföra föreslagna 

åtgärder.  

 

Förvaltningen delar skribentens uppfattning om att det skett en ökning av råttor i  

stadsdelsdirektören in till ett möte med berörda parter den 25 oktober 2018.  

 

Förvaltningen kommer under 2019 fortsätta arbetet för att möta utmaningarna i 

utemiljön. Bland annat ska förvaltningen fortsätta samverkan och genomföra 

dialoger för att upprätta en åtgärdsplan som syftar till att minska förekomsten av 

skadedjur. Förvaltningen ska också installera nya skräpkorgar och genomföra 

informationsinsatser för att minska nedskräpningen. 

 

Eftersom trafikkontoret har det övergripande uppdraget att utföra bekämpning 

av skadedjur på allmän platsmark och fastighetsägare ansvarar för soprum och 

miljöstugor översänder förvaltningen skrivelsen till trafikkontoret och stadens 

bostadsbolag för kännedom.  

 

Ärendets beredning  
Rinkeby-Kista stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande 

från den 11 februari 2019.  

Dnr 1.6.-624-2018 

 
Förslag till beslut  
Ordföranden Benjamin Dousa (M) föreslog att nämnden skulle besluta i enlighet 

med förvaltningens förslag.     

Beslutsgång 
Nämnden beslutade enligt förvaltningens förslag.  
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§ 17 
Öppna en gata för allmän trafik 
Svar på skrivelse av Asi Rebbati (L). 

 

Beslut 
Skrivelsen besvaras med förvaltningens tjänsteutlåtande. 

 
Ärendet 
Asi Rebbati (L) har inkommit med en skrivelse till nämnden den 18 december 

2018 om trafiksituationen vid busstorget i Kista. Busshållplatsen för 

stombusslinjerna 178 och 179 har flyttats från busstorget till Danmarksgatan och 

ett vägmärke med förbud mot sväng i korsning har satts upp. Detta orsakar köer 

under rusningstid. Köerna och det nya vägmärket gör enligt skribenten att det tar 

längre tid att ta sig till E4. Skribenten vill att vägmärket ändras eller att 

bussgatan mellan Köpenhamnsgatan och Jyllandsgatan öppnas för allmän trafik. 

 

Framkomlighet i trafiken, placering av busshållplatser, busslinjedragningar och 

skyltning ingår inte i stadsdelsnämndens ansvarsområde. Trafiknämnden 

ansvarar för dessa frågor i staden. Förvaltningen anser att det är viktigt med god 

framkomlighet och kontakt mellan stadsdelsområdets stadsdelar. 

 

Enligt trafikkontoret flyttades hållplatsen för stombussarna för att ge bättre 

framkomlighet och förkorta restiden. Åtgärden har genomförts då staden har ett 

gemensamt uppdrag med Region Stockholms trafikförvaltning att ge 

stombusslinjerna ökad framkomlighet. En utvärdering av projektet ska 

genomföras under våren. Först därefter kan eventuella förändringar ske om 

trafikkontoret bedömer att det behövs för framkomligheten. 

 

Ärendets beredning  
Rinkeby-Kista stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande 

från den 11 februari 2019.  

Dnr 1.6.-647-2018 

 
Förslag till beslut  
Ordföranden Benjamin Dousa (M) föreslog att nämnden skulle besluta i enlighet 

med förvaltningens förslag.    

 

Vice ordföranden Elvir Kazinic m.fl. (S) lämnade ett eget förslag till beslut och 

föreslog att nämnden skulle besluta i enlighet med förslaget.  

Beslutsgång 
Ordföranden Benjamin Dousa (M) ställde de olika förslagen mot varandra och 

fann att nämnden beslutat enligt förvaltningens förslag.  
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Reservation 
Elvir Kazinic m.fl. (S) reserverade sig mot nämndens beslut till förmån för eget 

förslag enligt följande: 

 

Förslag till beslut 

 

Stadsdelsnämnden föreslås besluta  

 Att förvaltningen får i uppdrag att påskynda utvärderingen av den 

nuvarande situationen och kräva att nya övergångställen skapas vid Kista 

busstorg 

 

Situationen är nu mycket besvärlig för alla trafikanter – bussar, bilar och 

gående. Bland annat saknas trygga övergångsställen för de gående från 

Danmarksgatan längs Gallerian och över till busshållplatserna och T-banan. 

Läget är så allvarligt och risken för svåra olyckor så stor att något måste göras 

omgående. Så var det redan innan bussgatan och de nya busshållplatserna för 

linjerna 178 och 179 skapades. 
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§ 18 
Stärk föreningslivet i Rinkeby-Kista 
Svar på skrivelsen från Elvir Kazinic m.fl. (S) 

 

Beslut 
Skrivelsen besvaras med förvaltningens tjänsteutlåtande. 

 
Ärendet 
Elvir Kazinic m.fl. (S) har lämnat in skrivelsen ”Stärk föreningslivet i Rinkeby 

Kista”. I skrivelsen ges ett antal förslag på hur förvaltningen ska arbeta för att 

utveckla föreningslivet.  

 

Förvaltningen ser föreningslivet som en viktig samarbetspart för att uppnå 

gemensamma mål och för att nå förvaltningens målgrupper. Genom flera 

funktioner och verksamheter arbetar förvaltningen för att stötta och stärka ett 

aktivt föreningsliv. Förvaltningen har flera pågående idéburna partnerskap med 

föreningslivet. I syfte att stärka det lokala föreningslivet genomförs även olika 

aktiviteter som t.ex. naturstädning för ungdomsföreningar och mässa för 

föreningar med verksamhet för kvinnor.  

 

De nuvarande riktlinjerna för föreningsbidrag bedöms fortfarande vara aktuella.  

riktlinjerna. Syftet är att en högre andel av ansökningarna om föreningsbidrag 

ska uppfylla formaliakraven.  

 

Ärendets beredning  
Rinkeby-Kista stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande 

från den 15 februari 2019.  

Dnr 1.6.-655-2018 

 
Förslag till beslut  
Ordföranden Benjamin Dousa (M) föreslog att nämnden skulle besluta i enlighet 

med förvaltningens förslag.   

 

Vice ordföranden Elvir Kazinic m.fl. (S) lämnade ett eget förslag till beslut och 

föreslog att nämnden skulle besluta i enlighet med förslaget.  

Beslutsgång 
Ordföranden Benjamin Dousa (M) ställde de olika förslagen mot varandra och 

fann att nämnden beslutat enligt förvaltningens förslag.  
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Reservation 
Elvir Kazinic m.fl. (S) reserverade sig mot nämndens beslut till förmån för eget 

förslag enligt följande: 

 

Stadsdelsnämnden föreslås besluta  

 Att stadsdelsförvaltningen ska intensifiera informationsinsatserna till 

föreningslivet under 2019 

 Att det i stadsdelsnämndens budget för 2020 avsätts minst 1,6 mnkr för 

föreningsbidrag 

 

Stadsdelsförvaltningen redovisar i svaret hur man arbetar för att stödja 

föreningslivet i stadsdelen. Det framgår att ambitionen är hög. Situationen i 

höstas med få föreningar som sökte medel och ännu färre ansökningar som 

klarade de formella kraven för att få stöd visar att det framöver krävs ett mer 

intensivt informationsarbete.   

 

Vi uppskattar att medborgarkontoren i detta arbete ska få ett tydligare uppdrag. 

De informationstavlor som förvaltningen har i T-banestationer kan vara ett 

ytterligare ställe att sprida informationen. Kunskapen om att det finns en 

ansvarig person på förvaltningen för kontakter med föreningslivet behöver 

förtydligas och ökas. Nu är det få som vet om den här möjligheten att få stöd 

samt Medborgarkontorens möjligheter att lämna stöd.  

 

Vi anser det mycket olyckligt att anslaget för föreningsbidrag 2019 i budgeten 

minskats med 1 miljon kronor till följd av den nya majoriteten i Stadshuset i sin 

budget inte avsatt medel för demokratisatsningar. Det är positivt att samverkan 

med civilsamhället sker genom IOP, men denna samarbetsform fungerar bara 

för större och etablerade föreningar. Vad som dessutom behövs är ett stöd som 

kan sökas av nya och inte så erfarna personer som står i beredskap att eller just 

har startat en förening med aktiviteter som vänder sig till Järva-borna. För att 

möjliggöra detta behöver också anslaget för föreningsstöd öka 2020. 

 

Särskilt uttalande    

Särskilt uttalande avgavs av Niklas Thorén m.fl. (S) enligt följande: 

 

Vänsterpartiet delar stora delar av Socialdemokraternas tankar om 

föreningsbidraget. Vi ser det också som ett misslyckande att det tidigare har 

inkommit få ansökningar och att det behövs mer och bättre information till 

berörda.  

 

Vänsterpartiet anser därutöver att förvaltningens bedömningar av föreningarnas 

ansökningar har varit sträng och har därför i vissa fall föreslagit att bevilja stöd 

men där samtliga övriga partier har valt att avslå. Vi tycker att den stränga 

tolkningen av våra riktlinjer är ett problem och kan vara ett skäl att se över 
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riktlinjerna så att de blir tydligare och ger fler föreningar möjlighet att ha rätt till 

föreningsbidrag. Vi tycker också att det är väldigt problematiskt att 

högerpartierna och Miljöpartiet väljer att minska budgeten för föreningsbidrag 

istället för att utveckla föreningslivet. 

 

Vänsterpartiet ser föreningarnas ovärderliga bidrag till vår stadsdel och anser att 

det är mycket viktigt att vårda detta, inte avveckla. 
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§ 19 
Ny förskola på fastigheten Isafjord 1 i Kista 
Inriktningsärende 

 

Beslut 

1. Stadsdelsnämnden godkänner förvaltningens förslag om fortsatt planering 

och projektering av en ny förskola om 6 avdelningar på fastigheten Isafjord 

1 i Kista. 

2. Stadsdelsnämnden godkänner förvaltningens förslag om att ge 

fastighetskontoret i uppdrag att förvärva förskolelokalen som bostadsrätt 

samt upprätta hyresavtal med stadsdelsförvaltningen.  

 
Ärendet 
Stadsbyggnadskontoret har upprättat en detaljplan för fastigheten Isafjord 1 i 

Kista. Platsen för den nya detaljplanen är belägen där Torshamnsgatan möter 

Kistavägen och innebär att befintliga parkeringsytor ska omvandlas till ett 

levande bostadsområde om ca 540 bostäder. Området ska även inrymma 

centrum, kultur samt en park. Bostadsutvecklaren Klövern innehar 

markanvisningen och ansvarar för utformningen av fastigheterna. Utifrån 

behovet av förskoleplatser planeras det för en förskola om sex avdelningar i två 

plan med en teknisk kapacitet för 108 barn.  

 
Inköpspriset för den nyckelfärdiga förskolan bedöms bli ca 46,4 mnkr. Årshyran 

beräknas bli ca 2,4 mnkr, vilket innebär en årshyra per barn om ca 22 200 kr. 

Förvaltningen föreslår att stadsdelsnämnden beslutar att planeringen av förskolan på 

fastigheten Isafjord 1 fortsätter, och att förvaltningen ger fastighetskontoret i 

uppdrag att förhandla om förvärv av förskolelokalen i syfte att upparbeta ett 

hyresavtal. 

 
Ärendets beredning  
Rinkeby-Kista stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande 

från den 11 februari 2019.  

Dnr 2.6.-046-2019 

 
Förslag till beslut  
Ordföranden Benjamin Dousa (M) föreslog att nämnden skulle besluta i enlighet 

med förvaltningens förslag.     

Beslutsgång 
Nämnden beslutade enligt förvaltningens förslag.  

 

Särskilt uttalande    

Särskilt uttalande avgavs av Benjamin Dousa (M), Asi Rebbati (L), Martin 

Michel (MP) och Ismail Ertürk (C) enligt följande: 
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Vid beslut av övergripande eller strategisk karaktär ska en fördjupad analys av 

beslutets konsekvenser för barn genomföras, barnkonsekvensanalys. ”Program 

för barnets rättigheter och inflytande i Stockholms stad 2018–2022”.  

 

Grundläggande i arbetet med barnets rättigheter är att synliggöra, utreda och 

analysera vilka konsekvenser förslag och beslut får för det enskilda barnet, en 

grupp barn eller barn generellt. Det är nödvändigt att dessa frågeställningar finns 

med tidigt i arbetsprocessen så barns delaktighet och barnperspektivet får reell 

effekt vid beslutsfattandet. Grupper av barn eller enskilda barn som är särskilt 

missgynnade eller utsatta ska identifieras.  Större hänsyn bör tas till barnens 

behov och kognitiva förutsättningar vid utformning av nya förskolor.  

 

Ärendet synliggör brister i hur yngre barns behov beaktas vid arkitektonisk och 

landskaps-arkitektonisk planering av nya förskolebyggnationer.  

  

Särskilt de yngsta barnen behöver trygghet och förutsägbarhet, och är mer 

sårbara för den stress som uppstår när ett stort antal barn i olika åldrar ska dela 

på t ex kapprum eller gård. Det innebär bland annat att utemiljöer bör planeras 

och utformas för att möjliggöra flera ”rum i rummet”, för att motverka 

upplevelsen av att många barn vistas på samma yta samtidigt.  

 

Den grönblå majoriteten anser att barns behov av både trygghet och stimulans 

bör ge större genomslag inför beslut och vid utformningen av nya förskolor, i 

synnerhet vid utformning av storskaliga förskolor (med fler än 4 avdelningar). 

 

På senare tid har det av ekonomiska skäl blivit allt mer vanligt att bygga 

storskaliga förskolor. Förskolan vid Isafjord 1 som föreslås rymma 6 

avdelningar och 108 barn är ett exempel. Storskaliga förskolor medför 

stordriftsfördelar, men också utmaningar i den rumsliga planeringen inomhus 

och utomhus när fler barn ska dela på samma yta. 

 

Ett område att särskilt bevaka är förskolans utemiljö som riskerar att bli trång, 

otrygg, beskuggad av omgivande höga hus och oöverskådlig för de yngsta 

barnen när flera olika avdelningar av logistiska skäl kommer behöva nyttja den 

samtidigt. Dessutom förväntas boenden i kvarteret (540 lgh) dela gården med 

förskolebarnen och personalen. Var ett 50-tal barnvagnar ska förvaras under 

dagen redovisas ej. 

 

  

file:///C:/Users/horr1/Downloads/program-for-barnets-rattigheter-och-inflytande-i-stockholms-stad.pdf
file:///C:/Users/horr1/Downloads/program-for-barnets-rattigheter-och-inflytande-i-stockholms-stad.pdf
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§ 20 
Boendeplan för särskilt boende för personer med 
funktionsnedsättning enligt LSS och SoL 2019-2023 inom region 
västerort 
Underlag till den stadsövergripande boendeplaneringen 

  

Beslut 
Stadsdelsförvaltningen godkänner boendeplanen för region västerort avseende 

den del som avser Rinkeby-Kista stadsdelsnämnd. 
 
Ärendet 
Stadsdelsförvaltningarna som ingår i region västerort (Rinkeby-Kista, Spånga-

Tensta, Bromma och Hässelby-Vällingby) har i samarbete tagit fram en plan för 

särskilt boende för personer med funktionsnedsättning för perioden 2019 – 2023. 

Boendeplanen utgör underlag till den stadsövergripande boendeplanen som ska 

tas fram. Boendeplanen samordnas av socialförvaltningen. 

 

Det är första gången en gemensam boendeplan för regionen och staden tas fram 

när det gäller särskilt boende för personer med funktionsnedsättning. 

Boendeplanen omfattar befintliga boenden, planerade projekt och uppskattat 

behov av särskilt boende för personer med funktionshinder.  

 

Ärendets beredning  
Rinkeby-Kista stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande 

från den 12 februari 2019.  

Dnr 1.2.1.-037-2019 

 
Förslag till beslut  
Ordföranden Benjamin Dousa (M) föreslog att nämnden skulle besluta i enlighet 

med förvaltningens förslag.     

Beslutsgång 
Nämnden beslutade enligt förvaltningens förslag.  
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§ 21 
Verksamhetschef enligt hälso- och sjukvårdslagen för Kista 
servicehus och dagvården Violen 

  

Beslut 
Stadsdelsnämnden utser enhetschefen för Kista servicehus Tina Cederlund till 

verksamhetschef för hälso- och sjukvården på  Kista servicehus samt dagvården 

Violen i enlighet med  4 kap.2§ hälso- och sjukvårdslagen (2017:30). 

 
Ärendet 
Rinkeby-Kista stadsdelsnämnd är som vårdgivare för den kommunala hälso- och 

sjukvården i stadsdelsområdet skyldig att utse verksamhetschef enligt 4 kap. 2 § 

hälso- och sjukvårdslagen (2017:30)  

 

Förvaltningen föreslår att stadsdelsnämnden utser enhetschefen för Kista 

servicehus Tina Cederlund till verksamhetschef för hälso- och sjukvården på 

Kista servicehus och dagvården Violen i enlighet med 4 kap. 2 § hälso- och 

sjukvårdslagen (2017:30) 

 

Ärendets beredning  
Rinkeby-Kista stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande 

från den 4 februari 2019.  

Dnr 1.1.-045-2019 

 
Förslag till beslut  
Ordföranden Benjamin Dousa (M) föreslog att nämnden skulle besluta i enlighet 

med förvaltningens förslag.     

Beslutsgång  
Nämnden beslutade enligt förvaltningens förslag.  
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§ 22 
Riktlinjer för direktupphandling i Rinkeby-Kista 
stadsdelsförvaltning 

  

Beslut 

1. Stadsdelsnämnden fastställer riktlinjer för direktupphandling i enlighet med 

förvaltningens förslag. 

2. Nämnden uppdrar till stadsdelsdirektören att besluta om mindre ändringar i 

riktlinjerna för direktupphandling. 

3. Omedelbar justering. 

 
Ärendet 
Stadsledningskontoret har beslutat att varje nämnd eller bolag ska ha fastställda 

riktlinjer för användning av direktupphandling. Riktlinjerna ska utgå från 

stadsledningskontorets tillämpningsanvisning för direktupphandling som anger 

miniminivåer för de lokala riktlinjerna. Riktlinjerna omfattar beloppsgränser och 

dokumentationsmallar för direktupphandling. 

 

Stadsdelsförvaltningen har utarbetat ett förslag till riktlinjer för 

direktupphandling. Förvaltningen föreslår att direktupphandling av varor, 

tjänster och byggentreprenader ska dokumenteras då kontraktsvärdet (köp av 

samma slag som genomförts under räkenskapsåret) överstiger 50 000 kr. 

 

Ärendets beredning  
Rinkeby-Kista stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande 

från den 15 februari 2019.  

Dnr 1.2.1.-088-2019 

 
Förslag till beslut  
Ordföranden Benjamin Dousa (M) föreslog att nämnden skulle besluta i enlighet 

med förvaltningens förslag.     

Beslutsgång  
Nämnden beslutade enligt förvaltningens förslag.  

  



 

Rinkeby-Kista stadsdelsnämnd Sammanträdesprotokoll 

7 mars 2019 
 

Sida 36 

 

 

Justerarnas signaturer  Utdragsbestyrkande 

§ 23 
Ärendet utgår 
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§ 24 
Anmälan av rapportering till Inspektionen för vård och omsorg (IVO) 
av ej verkställda beslut enigt SoL och LSS – kvartal 4, 2018 

  

Beslut 
Stadsdelsnämnden lägger anmälan till handlingarna. 

 
Ärendet 
Kommunerna har enligt socialtjänstlagen (SoL) och lag om  

stöd och service till vissa funktionshindrade (LSS) skyldighet  

att till Inspektionen för vård och omsorg (IVO) kvartalsvis  

rapportera gynnande beslut som inte verkställts inom tre månader från 

beslutsdatum. Skyldigheten gäller även att rapportera avbrott  

i verkställigheten och återanmäla tidigare anmälda ärenden fram  

till dess att besluten är verkställda. Detta ärende avser rapportering för kvartal 4, 

2018.  

 

Ärendets beredning  
Rinkeby-Kista stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande 

från den 1 februari 2019.  

Dnr 1.2.1.-020-2019 

 
Förslag till beslut  
Ordföranden Benjamin Dousa (M) föreslog att nämnden skulle besluta i enlighet 

med förvaltningens förslag.     

Beslutsgång  
Nämnden beslutade enligt förvaltningens förslag.  
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§ 25 
Markanvisning i Husby 

      Information från exploateringskontoret/exploateringsnämnden 

  

Beslut 
Stadsdelsnämnden lägger anmälan till handlingarna. 

 
Ärendet 
Exploateringskontoret har föreslagit exploateringsnämnden att anvisa mark för 

bostäder inom fastigheten Akalla 4:1 m.fl. till AB Svenska Bostäder och 

Veidekke Bostad AB, mark för förskola inom fastigheten Lillehammer 1 till 

Skolfastigheter i Stockholm AB (SISAB) och mark för handel inom fastigheten 

Akalla 4:1 till AB Svenska Bostäder. Exploateringsnämnden bordlade ärendet 

på sammanträdet den 14 februari och har nästa sammanträde den 7 mars. 

Markanvisningarna för bostäder och förskola berör ett område i anslutning till 

Järvafältet, medan markanvisningen för handel berör centrala Husby (se 

kartskiss i bilaga 2). Markanvisningen innebär att Svenska Bostäder och 

Veidekke bygger sammanlagt ca 700 bostäder och att SISAB bygger en förskola 

med 6-8 avdelningar. Utifrån en planerad utbyggnad av en av tunnelbane-

uppgångarna i Husby centrum föreslås Svenska Bostäder få mark-anvisning för 

handel inom det området. Exploateringskontoret har sammanställt de olika 

utbyggnadsförslag som finns i Husby och bedömer att det sammantaget bland 

annat ökar tillgänglighet och trygghet i Husby. Närmare innehåll och utformning 

kommer att prövas i planprocessen. Planförslaget kommer att remitteras till 

Rinkeby-Kista stadsdelsnämnd för synpunkter. 

 

Ärendets beredning  
Rinkeby-Kista stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande 

från den 15 februari 2019.  

Dnr 1.2.5.-081-2019 

 
Förslag till beslut  
Ordföranden Benjamin Dousa (M) föreslog att nämnden skulle besluta i enlighet 

med förvaltningens förslag.     

Beslutsgång  
Nämnden beslutade enligt förvaltningens förslag.  

 

Särskilt uttalande    

Särskilt uttalande avgavs av Benjamin Dousa (M), Asi Rebbati (L), Martin 

Michel (MP) och Ismail Ertürk (C) enligt följande: 
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Vi vill uppmärksamma att ärendet egentligen gäller ’Utveckling av Husby’, ett 

ärende som bordlagts i Exploateringsnämnden den 20 februari, och som 

egentligen handlar om flera kommande markanvisningar i stadsdelen Husby. 

 

Järvafältets unika egenskaper med naturmark och odlingslandskap och ett 

vattendrag med fridlysta fiskarter ska bevaras. Detta framgår av viktiga 

styrdokument som stadens budget 2019-2021, senast beslutade översiktsplan, 

Stockholm stads miljöprogram 2016-2019 med flera centrala dokument. 

Dessutom pågår 2 projekt som handlar om en kulturstig mellan Husby centrum 

och Husby gård samt ett annat om satsning på ett grönare Stockholm i en tätare 

stad ’Husbys gräns mot Järvafältet’ 

 

Den grönblå majoriteten har en långsiktig vision för Rinkeby-Kista 

stadsdelsområde som syftar till att ta tillvara stadsdelens unika 

utvecklingspotential så som näringslivet, befolkningen, stadsmiljö- och 

naturvärden samt utbudet av varor och tjänster. Det är viktigt att ärendet 

utformas så att det överensstämmer med denna vision.  

 

Särskilt uttalande    

Särskilt uttalande avgavs av Niklas Thorén m.fl. (S) enligt följande: 

 

I förslaget som ligger hos Exploateringsnämnden gällande markanvisning i 

Husby finns förslag på att bl.a. bygga bostäder vid Järvafältet. I tätbebyggda 

områden som Husby är närhet till natur extra viktigt. Järvafältet är en plats för 

rekreation, motion, odling och lek och är en viktig plats för många Järvabor. 

Den väg som ingår i planen kommer att skära av tillgängligheten ner mot fältet 

på samma sätt, men i mindre omfattning, som E18 skär av Rinkeby, Tensta och 

Hjulsta från Järvafältet. Vi ser också hellre att man bebygger området kring 

Hanstavägen med bostäder i första hand. Vi kan se en stor mobilisering bland 

boenden i området som vill stoppa planerna och vi tycker att det är viktigt att 

politikerna lyssnar på dem det faktiskt berör.  

 

Vänsterpartiet vill att förslaget ska stoppas och att man ska återkomma med ett 

nytt förslag där man håller sig borta från Järvafältet! Tyvärr är Vänsterpartiet 

ganska ensamt bland partierna i kommunen, där bl.a. Socialdemokraterna är 

positiva till förslaget, men vi hoppas att Miljöpartiet tar sitt förnuft till fånga och 

stoppar planerna. 
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§ 26 
Medborgarundersökning 2018 Rinkeby-Kista stadsdelsområde 

      Resultat av medborgarundersökning 2018 för Rinkeby-Kista stadsdelsområde 

  

Beslut 
Stadsdelsnämnden lägger anmälan till handlingarna. 

 
Ärendet 
Stockholms stad gör årligen flera stadsövergripande medborgar- och 

brukarundersökningar. Undersökningarna är ett viktigt verktyg för att utveckla 

verksamheterna. 

  

I maj 2018 genomfördes medborgarundersökningen i form av en enkät till ett 

representativt urval av invånarna. Resultatet presenteras både på 

stadsdelsnämndsnivå och på stadsövergripande nivå. 

 

I årets undersökning har svarsfrekvensen i Rinkeby-Kista stadsdelsområde ökat. 

Det framgår av svaren att den generella nöjdheten med städning och renhållning 

har ökat och att invånarna känner sig något tryggare än 2017. Exempelvis har 

nöjdheten på fråga ”på det hela taget tycker jag att det är rent och städat i min 

stadsdel” ökat 5 procentenheter och på frågan ”på det hela taget tycker jag att 

min stadsdel är trygg att bo i” har nöjdheten ökat 9 procentenheter från 

föregående år. 

 

Ärendets beredning  
Rinkeby-Kista stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande 

från den 15 februari 2019.  

Dnr 1.2.1.-082-2019 

 
Förslag till beslut  
Ordföranden Benjamin Dousa (M) föreslog att nämnden skulle besluta i enlighet 

med förvaltningens förslag.     

Beslutsgång  
Nämnden beslutade enligt förvaltningens förslag.  
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§ 27 
Inkomna skrivelser från nämndens ledamöter 
 

Inkommen skrivelse 1 
Skrivelse om  ”Rusta upp Kista busstorg omgående!”, Elvir Kazinic m.fl. (S). 

 

Beslut 
Skrivelsen överlämnas till förvaltningen för beredning. 

 

Inkommen skrivelse 2 
Skrivelse om  ”Bristande snöröjning”,  Elvir Kazinic m.fl. (S). 

 

Beslut 
Skrivelsen överlämnas till förvaltningen för beredning. 

 
Inkommen skrivelse 3 
Skrivelse om  ”Trängsel vid busshållplatsen Kista Centrum och behov av utökad 

busstrafik”,  Elvir Kazinic m.fl. (S). 

 

Beslut 
Skrivelsen överlämnas till förvaltningen för beredning. 

 

Inkommen skrivelse 4 
Skrivelse om  ”Färre feriejobb är dåligt för hela området!”,  Niklas Thorén m.fl. 

(V). 

 

Beslut 
Skrivelsen överlämnas till förvaltningen för beredning. 
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§ 28 
Postlista 

  

Beslut  
Anmälan läggs till handlingarna.  

 

Ärendet 
Anmälan av postlista från och med den 12 januari 2019 till och med den  

20 februari 2019.  
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§ 29 
Uppdragslista 

  

Beslut  
Anmälan läggs till handlingarna.  

 

Ärendet 
Stadsdelsnämndens uppdragslista till förvaltningen från den 20 februari 2019. 
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§ 30 
Konferenser och utbildningar 

 
Inga inkomna inbjudningar fanns att anmäla. 
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§ 31 
Protokoll från pensionärsrådets sammanträde 
 
Beslut  
Anmälan läggs till handlingarna.  

 

Ärendet 
Anmälan av protokoll från pensionärsrådets sammanträde den 23 januari 2019.  
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§ 32 
Protokoll från funktionshinderrådets sammanträde 

 

Beslut  
Anmälan läggs till handlingarna.  

 

Ärendet 
Anmälan av protokoll från funktionshinderrådets sammanträde den 24 januari 

2019. 
  

  



 

Rinkeby-Kista stadsdelsnämnd Sammanträdesprotokoll 

7 mars 2019 
 

Sida 47 

 

 

Justerarnas signaturer  Utdragsbestyrkande 

§ 33 
Anmälan av delegationsbeslut 

  

Beslut  
Anmälan läggs till handlingarna.  

 
Ärendet 

Följande delegationsbeslut anmäldes. 

 

Datum Ärende  Beslut Delegat 

2019-03-05 Beslut enligt skollagen 8 kap. 9§ 

2019-01-01- 2019-06-30 

 Annika Björklund, 

enhetschef 
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§ 34 
Inkomna rapporter, protokollsutdrag m.m 

  

Beslut 
Anmälan läggs till handlingarna. 

 

Ärendet  
Skrivelser och rapporter med mera som är inkomna eller upprättade inom 

stadsdelsförvaltningen. 

 

1. Rinkeby-Kista stadsdelsförvaltning, förvaltningsgruppsprotokoll 

2019-02-28. 

2. Kontorsyttrande över Betänkandet Verkställbarhet av beslut om lov, 

KS 2019/73 2019-02-01. 

3. Protokollsutdrag från kommunfullmäktige 2019-01-28 § 23 

Utbyggnad av Järva begravningsplats – etapp 1. 

4. Protokollsutdrag från socialnämnden 2019-02-19 § 8 

Enkätundersökning inom ekonomiskt bistånd. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


